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SKOLEBESTYRELSEN 

Møde i skolebestyrelsen  

25. november 2024 kl. 17-20 på Rødding Skole 
 

Bemærk, at mødet starter kl. 17 

 (der afholdes ikke formøde til dette møde) 

Vi spiser ca. kl. 18 denne gang, da det er sidste gang inden jul          

 
Deltagere: Pia Thymann-Donslund, Jim Zacharia, Joan Mortensen, Nadia Christensen, 

Maria Dinesen, Gitte Buchholt, Mette Warming, Marlene Bøgh, Rie Sørensen, Heidi Bertelsen, 

Helle A. Høffner og Henriette Rask + Stine og Signe (elevrådet) 
 

Afbud: Mette 

 

Referat: 

Punkt Art  
1. Godkendelse af 

referatet 
5 min Joan laver forældrereferat af dette møde.  

 
Der er en rettelse i forhold til punkt 10 
”Prøvehandling bad efter idræt” – tages 

ikke op i januar, men i foråret.  
 
Jan er trådt ud af bestyrelsen og deltager 

derfor ikke ved dagens møde. 
 

Martin Boye deltager i bestyrelsesmødet 
som byrådsrepræsentant. 
 

2. Nyt fra elevrådet 10 min 
17.05 

 

Elevrådet informerede om nedenstående: 
Juledørskonkurrencer om den bedst 

pyntede dør og anden konkurrence om 
at lave den længste guirlande i gen-
brugspapir. 

 
Forsøg i uge 48: Juleklippeværksted på 

PLC. 
Juleværksted for de yngste på PLC 
 

Madudvalg er nedsat.  
 

Frikvartersudvalg er nedsat. Flere nye 
tiltag, som præsenteres ved næste fæl-
lessamling. 

 
Skraldeordning med event. Herefter skal 
alle anvende de nye skraldespande og 

dermed affaldssortering. 
 

3. Kommende 7. 
årgang  

D 
20 min 

17.15 

Formålet med punktet: 
At bestyrelsen kommer med input til, 

hvordan vi skal gøre fremadrettet 
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Ledelsen gav en kort indføring i, hvad 

der ses omkring klassedannelse på 7. 
årgang.  
 

Bestyrelsens input: 
 
Fordele ved dannelse af nye 7. klasser: 

Nye og positive relationer 
At få øje på hinanden på nye måder 

 
Ulemper ved nye klasser i 7. klasse: 
Hvis det er gode og afbalancerede klasser 

på mellemtrinnet. 
 
Opmærksomhedspunkter: 

Kan eleverne være en årgang uden, at 
der laves klasser? 

 
Anbefalinger fra bestyrelsen: 
At indholdet fra overnatningsturen, så 

vidt muligt bibeholdes, hvis det 
besluttes, at overnatningsturen erstattes 

af en lang skoledag. 
 
At bibeholde den nuværende procedure 

for klassedannelse, da fordelene i høj 
grad opvejer ulemperne. 
 

At nye klasser i 7. klasse er et led i at 
ruste børnene til det videre liv. 

 
Personalets input: 
Vil gerne fastholde, vi laver nye klasser 

 
At eleverne især på overnatningsturen 

var på overarbejde, da de ville vise de 
voksne, hvem de har en god relation til 
og dermed gerne vil i klasse med. 

 
Forældreinput: 
God ide, at overnatningsturen droppes, 

da eleverne i forvejen er på overarbejde 
 

Elevernes input: 
Klassedannelsen har gjort noget godt, vi 
er blevet blandet på kryds og tværs. 

 
Helt vildt godt – det har gjort, at alle er 

blevet mere åbne over for hinanden. 
 

4. Evaluering af D Der var ikke så mange deltagere, som 
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”Åbent Hus” for 
kommende 

skolestartere i 
25/26 

5 min 
17.35 

 

håbet og som tidligere år. Vi vil gerne 
afholde arrangementet igen næste år, da 

invitationer denne gang ikke var kommet 
ud i digitalpost pga. fejl i systemet.  
 

Obs på tilmelding til SFO.  
Forældrene forstår ikke koderne. 
Ledelsen undersøger om forklaring til 

koderne står i vejledningen. 
 

Positivt, når børn har været på besøg på 
skolen forud for, de begynder i førskolen. 
I næste års indbydelse tages det med, 

hvad børn udtaler om at have været på 
besøg på skolen forud for skolestart. 
 

5. Evaluering af 
temamøder om 

læsning 

D 
15 min 

17.40 

Mandag den 11. november blev der 
afholdt temamøder om læsning. 

Desværre var fremmødet meget 
begrænset.  

 
Hvordan kan vi på anden måde involvere 
og motivere forældrene omkring de 

vigtige budskaber om læsning? 
 
Obs på datosammenfald med skolehjem-

samtaler. 
 

Forslag om, at der løbende udsendes 
highlights/blikfang m.v. om, hvorfor 
læsning er vigtig. 

 
Forslag om, at oplægget laves virtuelt. 

Vigtigt, at der sættes tidligt ind i 
skoleforløbet med forældreinformation 
om vigtigheden af gode læsefærdig-

heder/-kundskaber. 
 
Forslag om, at bogklubber skal lanceres 

tidligt i skoleforløbet. Det er svært at 
motivere til deltagelse i bogklubber, når 

elever først er kommet op i udskolingen. 
 
Obs på, at der også på mellemtrinnet er 

fokus på læsehastighed.  
Et bestyrelsesmedlem gør opmærksom 

på, at der er for stort et gab på det 
faglige niveau og forventninger fra mel-
lemtrin til udskoling. 

 
Forslag til tiltag ved skolehjemsamtaler: 
At barn og forældre møder ind 20 min. 
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før samtalen for at finde bog, de sammen 
kan tage hul på inden samtalen. 

 
Obs på, at konkurrenceelementet i for-
hold til antal læste sider for en gruppe 

elever virker motiverende. 
 
Obs, at læsning tages op ved skolehjem-

samtalerne; herunder elevens læseni-
veau. 

 
Generel undren og stort ønske om, at 
feedforward kommer til at fylde meget 

mere ved skolehjemsamtalerne. 
 

Spisning og julehygge ca. 17.55 
6. Lejrskoler i 

fremtiden 
D+B 

30 min 

18.15 

Lukket punkt 
 

7. Årsmøde ”Skole 
og forældre” 

O 
10 min 

18.45 

Ved Jim og Nadia, som refererede fra 
årsmødet i Nyborg. 

 
Jim og Nadia deltog ved årsmødet i 

workshops omkring nye tiltag om ”Ny 
folkeskole” og afprøvede også brætspil, 
som kan anvendes ved forældremøder”. 

 
Meget inspirerende oplæg ved Bertel 

Haarder omkring dannelsesdimensionen 
og vigtigheden af anerkendelse af det 
pædagogiske personale.  

Opfordring til at skrive ”fællesskaber” 
ind i skolens principperne. 
 

Ledelsen informerede om, at der er 
nedsat kommunale arbejdsgrupper 

omkring forskellige tiltag inden for ”Ny 
folkeskoleaftale”. 
 

Vi siger farvel og tak til eleverne 

8. Økonomi O 

20 min 
18.55 

Status på økonomi ved ledelsen.  

 
Siden sidste bestyrelsesmøde er Rødding 

Skole i styringsarket blevet trukket 
406.000. kr. fra bygningsdriften i Lin-
trup.  

Skolens ledelse er meget ufor-stående 
over for dette, da beløbet på intet 

tidspunkt har været synligt i Rødding 
Skoles budget for 2024. Derudover har 
skoleledelsen af flere omgange spurgt ind 

til, om der er sikkerhed for, at Rødding 
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Skoles budget pr. 01.08.24 er renset for 
Lintrup Børnecenter. Her har svaret 

tidligere været, at det var tilfældet. 
 
Beslutning om indkøb/etablering af 

multibane fastholdes til betaling i bud-
getårene 2025 og 2026. 
 

9. Elevtallet 
udskoling 

O 
15 min 

19.15 

Ledelsen præsenterer punktet 
 

Lukket punkt 
 

10. Nyt fra: 
o SFO  
o Personalet 

o Ledelse 
o Forældre 

O 
20 min 
19.30 

SFO: 
Fremstilling af julegaver er i fuld gang 
HEL er ved at afslutte et diplommodul i 

ledelse 
Børnetallet holdes 

 
Personalet: 
Planlægning af projektopgaven er i fuld 

gang 
Gospel-koncert- 4.-6. klasse.  

Opfordring til, at forvaltningen koor-
dinerer svømmebusserne på dage, hvor 
der er ”fælles arrangementer” 

Efterårets sidste skolehjemsamtaler er 
ved at være afviklet 
 

Ledelse: 
Foto i fremtiden: Vi vil gerne fortsætte 

med Kontrafej. 
 
Projektopgaven 8. og 9. årgang kører i 

sin nuværende form på sidste år. Som 
led i ”Ny aftale om folkeskolen” arbejder 
vi på ny form. 

 
Frikvarterer: Der arbejdes med mange 

forskellige forslag og ideer.  
 
Temafest 6. februar for udskolingselever 

og forældre. Eleverne er meget engage-
rede. Håb om, det bliver en tradition med 

en årlig udskolingsfest. 
 

11. Evt.  5 min 

19.50 
 

Overrækkelse af 7500 kr. fra Power 

Weekend Lintrup til volleybanen. 
 

Der bliver spurgt til Forsøg med ”skole-
mad”. Lokalt tager vi først stilling til evt. 
implementering, når der er kommet 

yderligere information om forsøget. 
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Martin Boye tilbyder, at bestyrelsen gør 

brug af ham. Martin vil gerne inviteres 
med til møderne. Aftalt, at Martin 
fremadrettet får tilsendt dagsordner. 

 
Opfordring til det politiske udvalg om 
lukkedage i uge 29 og 30. Også 

opfordring til at få set på lukkedage 
mellem jul og nytår; herunder særligt 

den 31.12. 
 

Kommende punkter 
 
 

 o Søvn: Søvnkonsulent inviteres på et møde i 

24/25 

o Principper 

o Retningslinjer for ”Bad efter idræt ”- 

evaluering af prøvehandling i foråret 
o Logo-konkurrence 

 

D: Drøftelse  B: Beslutning O: Orientering OP: Opfølgning A: Arbejdspunkt 

 

Venlig hilsen Pia Thymann-Donslund 
 
 

 

 
 


